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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat bewoners de rekening betalen bij mogelijke 
uitbreiding van Rotterdam The Hague Airport (ingezonden 26 augustus 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Onderzoek: Vooral vliegveld zelf heeft baat 
bij groei»?1 

Vraag 2
In hoeverre deelt u de conclusies van de onderzoekers van TU Delft die 
vraagtekens zetten bij de groeicijfers die de luchthaven presenteert? 

Vraag 3
Waar komt de wens voor forse groei van Rotterdam The Hague Airport 
vandaan, mede gelet op het feit dat Eindhoven Airport en Lelystad Airport de 
aangewezen luchthavens zijn om toekomstige groei van de luchtvaartsector 
op te vangen? 

Vraag 4
Wat is de status van de overleggen met de regio waarnaar u verwees in uw 
beantwoording van eerdere vragen?2 

Vraag 5
Welke gemeenten worden direct betrokken bij het overleg over mogelijke 
uitbreiding van Rotterdam The Hague Airport? 

Vraag 6
In hoeverre deelt u de mening dat groei van Rotterdam The Hague Airport 
mogelijk moet zijn binnen de huidige geluidszone, door fors in te zetten op 
stillere vliegtuigen? 

Vraag 7
Wat heeft Rotterdam The Hague Airport de afgelopen jaren ondernomen om 
stille vliegtuigen te stimuleren op de luchthaven en acht u dit voldoende?

1 AD Rotterdams Dagblad, 24 augustus 2016 (http://www.ad.nl/dossier-rotterdam/onderzoek-
vooral-vliegveld-zelf-heeft-baat-bij-groei~a5bc3e5d/).

2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2015–2016, nr. 2019
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